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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Öko parkolóház helyett cirkusz lesz a Nyugati 
Pályaudvar melletti üres területen?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Egy friss kormánydöntés értelmében nemzetgazdasági szempontból kiemelt jelentőségű ügy lett a
Magyar Cirkuszművészeti Központ Nyugati Pályaudvar melletti területen történő felépítése.

Azzal, hogy a kormány ezt a beruházást is nemzetgazdasági szempontból kiemelt jelentőségű üggyé
nyilvánította, lényegében elintézte, hogy az érintett helyieknek ne lehessen beleszólása az ügybe,
valamint hatályon kívül helyezték a terézvárosi önkormányzat által elrendelt változtatási tilalmat is.
Nem  kell  figyelembe  venni  továbbá  a  terület  fejlesztésére  vonatkozó  koncepciót,  valamint  a
hatályos építési rendeletet. Így a területen akár 80%-os beépítettséggel is számolhatnak, valamint a
korábbi  tervekben  hangsúlyozott,  fontos  átjárhatóság  és  közlekedési  kapcsolat  megteremtése  a
Lehel  út  és  a  Podmaniczky  utca  között  is  mellőzhető.  Az  OTÉK  által  meghatározott  busz  és
autóparkoló helyek csupán 40%-át kell biztosítani.

Egy ilyen beruházás jelentős autóforgalmat generál majd, miközben a közvetlen környékén élők
súlyos  parkolási  gondokkal  küzdenek.  Éppen ezért  sokkal  indokoltabb lenne egy,  a 21.  századi
előírásoknak  is  megfelelő,  biológiailag  aktív  zöldfelületekkel  ellátott  „öko parkolóház”  építése,
miközben  a  Nemzeti  Cirkuszművészeti  Központ  megvalósulhatna  másik
rozsdaövezeti területen is.

Mindezekre tekintettel az alábbi kérdésekre várom érdemi válaszát:

Miért gondolják úgy, hogy a Nyugati Pályaudvar melletti területen kell megvalósulnia a 
Nemzeti Cirkuszművészeti Központnak?
Miért zárják ki a terézvárosi embereket és a kerületi önkormányzatot a döntéshozatalból? 



Miért nem fontos az ő véleményük?
Miért nem fontos a terézvárosi emberek parkolási gondjainak enyhítése?
Miért van szükség a Terézvárosban kifejezetten forgalomnövelő intézmények létesítésére?
Nem tartaná jobb ötletnek a minisztérium, ha a Nemzeti Cirkuszművészeti Központ helyett 
öko parkolóház épülne az említett területen?

Várom megtisztelő válaszát!
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